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Świętokrzyskie wykorzystuje fundusze unijne zgodnie z
planem

W Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach odbyła się robocza narada przedstawicieli
Komisji Europejskiej z marszałkiem Adamem Jarubasem i członkiem Zarządu
Województwa Świętokrzyskiego Markiem Szczepanikiem. Podsumowano
wykorzystanie przez nasz region funduszy unijnych na obecnym etapie realizacji
perspektywy finansowej na lata 2014-2020.

Komisja Europejska nie ma zastrzeżeń wobec samorządu województwa świętokrzyskiego w
sprawie wykorzystywania funduszy unijnych przyznanych dla regionu na lata 2014-2020.
Takie stanowisko po analizie danych finansowych ze sprawozdania przekazał Wolfgang
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Munch, wicedyrektor sekcji polskiej z Dyrekcji Generalnej Polityki Regionalnej i Miejskiej w
Komisji Europejskiej.
– Wykonanie tak zwanej zasady „N+3” (limit wydatków) na 31 października ukształtowało
się na poziomie 102,85 procent limitu rocznego i dało nadwyżkę 5,3 milionów euro –
podkreśla Adam Jarubas. W latach 2014-2020 w ramach RPOWŚ, województwo
świętokrzyskie ma do wykorzystania blisko sześć miliardów złotych.


